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PREDLOG SKRAJŠANEGA ZAPISNIKA 
9. redne seje Občinskega sveta Občine Trbovlje, 

ki je bila v ponedeljek, 29. 2. 2016 ob 18. uri 
v sejni dvorani upravne zgradbe Občine Trbovlje 

 
 

NAVZOČI:  
 
Prisotni člani OS:  
Borut Dolanc, Alenka Forte, Mitja Vozel, Sara Sotlar, Janez Jontez, Marija Majcen, Andrej 
Šinkovec, Leana Tomič, Peter Jamnik, Irina Pintar, Iztok Hribovšek, Alenka Nemet Revinšek,  
Gregor Meterc, Mitja Rozina, Bogdan Šteh, Sonja Klančišar, Alojz Vajdič, Mira Rozman, 
Sebastjan Ledinek, Romana Guzej, Milan Žnidaršič, Marjana Eberlinc, Samo Guzej, Tadej 
Špitalar, Nataša Kukovič, Denis Tomše in Nika Potrpin.  
 
Sklepčnost: na seji je bilo prisotnih 27 članov OS od skupnega števila 27, kar je 100 %. 
 
Ostali:  
Na seji so bili prisotni tudi strokovni sodelavci Občine Trbovlje, novinarji, predsedniki krajevnih 
skupnosti, predstavniki javnih zavodov ter ostala zainteresirana javnost.  
 
Sejo je vodila županja, Jasna Gabrič. 
 
Po uvodnemu pozdravu s strani županje, Jasne Gabrič je sledilo ugotavljanje prisotnosti 
članov občinskega sveta. 
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS. 
 
Člani OS so bili pozvani k podaji pripomb na skrajšani zapisnik 8. redne seje občinskega sveta z 
dne 21. 12. 2015.  
 

Razprave ni bilo, zato je sledilo glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 23 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 147 

 
1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme skrajšani zapisnik 8. redne seje občinskega sveta z dne 21. 12. 
2015.  

2. 
 

Sklep velja takoj.   

 

 

OBČINA TRBOVLJE 
OBČINSKI SVET 

Mestni trg 4,  1420 TRBOVLJE 
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∗∗∗ 
 

V nadaljevanju je županja, Jasna Gabrič na podlagi 31. člena Poslovnika občinskega sveta 
člane OS pozvala k podaji morebitnih predlogov za umik točk z dnevnega reda in predlogov za 
razširitev dnevnega reda.  
 
Predsednica Komisije za varstvo okolja, urejanje prostora in infrastrukturo, OS Romana Guzej 
je predlagala, da se z dnevnega reda za tokratno sejo OS umaknejo vse tiste točke, katere ni 
predhodno obravnavala njihova pristojna komisija (točke 3, 4, 9 in 11 predlaganega dnevnega 
reda). Pojasnila je tudi razloge, zaradi katerih ni prišlo do sklica navedene komisije.  
 
Županja, Jasna Gabrič je med drugim pojasnila, da so navedene točke dnevnega reda 
predhodno obravnavale tudi druge komisije OS. Glede na to, da so štirje člani Komisije za 
varstvo okolja, urejanje prostora in infrastrukturo obenem tudi člani OS in prisotni na današnji 
seji, pa se lahko razprava pristojne komisije opravi tudi na sami seji OS pri posameznih točkah.  
 
Po razpravi je županja, Jasna Gabrič odredila 30-minutni odmor, namenjen zasedanju 
Statutarno pravne komisije.  
 

∗∗∗ 
________________________________ 

 
ODMOR OD 18.20 DO 18.50 

________________________________ 
 

∗∗∗ 
 

Prisotnost je po odmoru potrdilo 27 OS.  
 
Predsednica Statutarno pravne komisije, OS Nika Potrpin je podala obrazložitev. Soglasno je 
komisija sprejela sklep, da se pri uvrstitvi točk na dnevni red OS upošteva 6. odstavek 26. člena 
Poslovnika občinskega sveta. Pri tem se priporoča predsednikom komisij, da delujejo v smislu 
in v skladu s 64. členom Poslovnika občinskega sveta. Navedeno pomeni, da se na dnevni red 
lahko uvrstijo gradiva, ki niso bila obravnavana na komisijah.   
 
Po podanem mnenju je sledilo glasovanje o predlogu predsednice Komisije za varstvo okolja, 
urejanje prostora in infrastrukturo, OS Romane Guzej za umik točk 3, 4, 9 in 11 s predlaganega 
dnevnega reda 9. redne seje OS.  
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 3 glasovi »ZA« ter 18 glasovi »PROTI«, sklep ni bil sprejet.  
 
Županja, Jasna Gabrič je v nadaljevanju skladno s 83. členom Poslovnika občinskega sveta 
predlagala, da se o 7. točki dnevnega reda (Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi javnega zavoda splošna Knjižnica Toneta Seliškarja Trbovlje) odloča po 
skrajšanem postopku, saj gre zgolj za uskladitev z veljavno zakonodajo.  
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 148 

 
1. 

 
»Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda splošna Knjižnica 
Toneta Seliškarja Trbovlje«, Občinski svet Občine Trbovlje obravnava po skrajšanem postopku. 
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2. 
 
Sklep velja takoj. 

 
∗∗∗ 

 

Sledilo je glasovanje o predlaganem dnevnem redu 9. redne seje. 
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 17 glasovi »ZA«, je bil sprejet  
 

S K L E P št. 149 

 
1. 

 
Občinski svet Občine Trbovlje sprejme dnevni red 9. redne seje občinskega sveta z dne 29. 2. 2016. 
 

DNEVNI RED: 
 
1. Pregled realizacije sklepov 8. redne seje občinskega sveta z dne 21. 12. 2015      

(Razprava in sprejem) 
 
2. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta in informacije župana 
 
3. Predlog Plana obnove in vzdrževanja javne razsvetljave za leto 2016 in Poročilo o opravljanju javne 

službe dobave, postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave na območju občine Trbovlje za 
leto 2015 
(Razprava in sprejem) 
 

4. Sklep o soglasju za sprejemanje odpadkov iz občin neustanoviteljic Javnega podjetja CEROZ d.o.o. 
in pooblastilo skupščini Javnega podjetja CEROZ d.o.o. 
(Razprava in sprejem) 

 
5. Predlog za ugotovitev prenehanja članstva in imenovanje nadomestnega predstavnika uporabnikov v 

Svet Knjižnice Toneta Seliškarja Trbovlje 
(Razprava in sprejem) 
 

6. Predloga Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 
a. Predlog za imenovanje predstavnika Občine Trbovlje v Svet zavoda Regionalne razvojne 

agencije Zasavje 
(Razprava in sprejem) 
 

b. Predlog za imenovanje vršilca dolžnosti direktorja Regionalne razvojne agencije   Zasavje 
(Razprava in sprejem) 

 
7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda splošna Knjižnica 

Toneta Seliškarja Trbovlje 
(Skrajšani postopek)  
 

8. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec Trbovlje  
(1. obravnava) 
 

9. Predlog Stanovanjskega programa Občine Trbovlje 2016 – 2018  
(Razprava in sprejem) 
 

10. Predlog Soglasja k ceni storitve pomoč družini na domu 
(Razprava in sprejem) 
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11. Predlog Načrta oskrbe prebivalcev s pitno vodo v primeru izrednih razmer na javnem vodovodu 
Trbovlje 
(Razprava in sprejem) 

 

12. Poročilo o štipendiranju v letu 2015 
(Razprava in sprejem) 

 
13. Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Trbovlje v letu 2015 

(Razprava in sprejem) 
 

14. Poročilo o delu uredniškega odbora časopisa Sr(e)čno v letu 2015 
(Razprava in sprejem) 

 
2. 

 

Sklep velja takoj. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 1. 
Pregled realizacije sklepov 8. redne seje občinskega sveta z dne 21. 12. 2015 

Razprava in sprejem 
 

Po uvodni obrazložitvi s strani županje, Jasne Gabrič je sledilo glasovanje.  
 

Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 150 

 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme realizacijo sklepov 8. redne seje občinskega sveta z dne 21. 12. 
2015. 

2. 
 
Sklep velja takoj. 

 
∗∗∗ 

 
Ad 2. 

Pobude in vprašanja članov občinskega sveta in informacije župana 
Razprava in sprejem 

 
Vprašanja in pobude so podali: OS Samo Guzej, OS Alenka Forte (v imenu svetniške skupine 
SDS), OS Milan Žnidaršič ter OS Bogdan Šteh. 
 
Vsa podana vprašanja, vključno z odgovori, so navedeni v gradivu za 2. točko dnevnega reda.  
 
V nadaljevanju je županja, Jasna Gabrič podala informacije v zvezi s potekom sanacije 
skalnega podora v Trbovljah.  
Sledilo je poročilo o izvrševanju Strategije razvoja Občine Trbovlje 2014 – 2022 za preteklo leto, 
katero je potrebno na podlagi sprejetega sklepa predstaviti občinskemu svetu enkrat letno.  

 
 
 
 
 



 5

Področje okolja in prostora: v preteklem letu je bila na tem področju prav z namenom 
trajnostnega razvoja uvedena tudi linija »Tereznčan« – tudi z namenom olajšati dostop do 
glavne infrastrukture, kot je bolnica, ZD, tržnica predvsem starejšemu delu prebivalstva, 
invalidom in tistim, ki nimajo svojega lastnega prevoza. Prav tako so bila na pobudo nekaterih 
svetnikov urejena avtobusna postajališča, da bi bila tudi ta vrsta prometa čim bolj približana 
občanom in kot taka večkrat in bolje uporabljena. Pridobljena so bila tudi evropska kohezijska 
sredstva za izdelavo prometne strategije, ki se bo letos izdelovala z namenom trajnostnega 
razvoja in prometne ureditve našega mesta. Pristopilo se je k urejanju vrtičkarskih površin, ki jih 
je bilo v naši občini ogromno (občina stremi k pridelavi lastne hrane na ekološki način, 
predvsem pa na urejenih površinah).  
 
Področje prostora: sprejet je bil OPN, ki sedaj predstavlja podlago za vse ostale ureditve znotraj 
našega prostora. Občina stremi tudi k uravnoteženemu razvoju mesta in podeželja – skupaj s 
KS Dobovec je bila uspešna na razpisu za evropska sredstva v projektu »Upravljanje in 
ohranjanje suhih travišč v vzhodni Sloveniji iz projekta Life«, projekt pa se bo letos nadaljeval. 
Kar se tiče prostora in degradiranih površin, se sodeluje tudi z RTH pri izvajanju sanacije teh 
površin. Tu je je potrebno omeniti projekt Ojstro (v navezavi z Občino Hrastnik) za ureditev 
področja Kip, športno rekreativnega prostora, za kar so bile pred leti že narejene idejne zasnove 
na RTH.  
 
Ponudba ustreznih stanovanj in zagotavljanje zemljišč za gradnjo: Občina je v letu 2015 
sodelovala s podjetjem Rudis med pripravami za začetek gradnje stanovanjsko-poslovnega 
objekta iz naslova zemljišč. Občina je želela podreti tudi »samski dom«, s čimer bi pridobili 
kvalitetno lokacijo za morebitno gradnjo stanovanj v prihodnje ali kakšnega investitorja, vendar 
je bilo le-to na željo nekaterih svetnikov umaknjeno iz planov in dano v prodajo.  
 
Energetska učinkovitosti: v letu 2015 je bilo uvedeno energetsko knjigovodstvo v javnih zavodih. 
Zavedati se je potrebno tudi podatka, da se za energijo v zavodih porabi približno 300.000 EUR 
letno. Pristopilo se je še k izdelavi projekta energetske sanacije OŠ Ivan Cankar, ki bo 
zaključena v mesecu marcu 2016. Občina Trbovlje pa prav tako zagotavlja lastne deleže pri 
obnovah fasad, kjer je lastnica stanovanj.  
 
Urbana prenova: lansko leto so bila pridobljena tudi sredstva Fundacije za šport za ureditev 
dveh območij – Street Workout na Rudarju in Fitnes na prostem na Kipah. Pripravil se je tudi 
projekt Paviljona v mestnem parku, ki bo izveden do 1. maja 2016. Spodnji del Trbovelj pa je v 
sodelovanju s KS dobil tudi novo otroško igrišče na Plevčkovem hribu.  
 
Ohranjanje dediščine: v preteklem letu se je že dobro oprijel Rudarski muzej v DDT in ogled te 
razstave. V prihodnje bi bilo smotrno zadevo še kaj nadgraditi. Delovala je tudi projektna 
skupina za projekt »Njiva«, ki pa je žal zaradi nekooperativnosti s strani RTH-ja zaključila 
oziroma prekinila z delom. Občina Trbovlje upa, da bo sedanje vodstvo imelo več posluha. 
 
Komunalna infrastruktura: uredil se je nov vodovod za prebivalce ob železnici, pristopilo se je k 
urejanju zatečenega stanja na vodovodu Čeče (v katerega je bilo do sedaj vloženih že 300.000 
EUR). V poletnih mesecih je bilo pripravljenih približno 200 pogodb, za katere Občina Trbovlje 
upa, da bodo podpisane do letošnjega poletja. Od leta 2012 pa do lanskega leta se je stremelo 
k temu, da so se za 22% znižale cene toplotne energije za gospodinjstva in ustanove, za 38% 
so se znižale cene toplotne energije za industrijo, za 51% pa so se znižale cene tople vode. 
Občina pa bo še naprej subvencionirala cene za vodarino in kanalščino. Izpeljana pa je bila tudi 
IV. faza vročevodnega omrežja.  
 
Varovanje in urejanje okolja: nadaljuje se s čistilnimi akcijami »Uredimo in očistimo Trbovlje«, 
urejujejo se deli mesta po posameznih KS v sodelovanju s KS in po več kot desetletju se je 
pristopilo k očiščenju pobočja proti Dobovcu. 
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Cestna infrastruktura: na novo so bile asfaltirane ceste Opekarna, Dobovec in v Retju z javno 
razsvetljavo in nekaj manjših odsekov po krajevnih skupnostih.  
 
Področje človeški viri: Občina Trbovlje je bila uspešna pri pridobitvi sredstev za nakup gasilske 
avtolestve, razdeljenih je bilo 240.000 EUR sredstev za vsa društva, prenovilo se je tudi celotno 
ostrešje na OŠ Ivan Cankar, vzpostavljen je bil brezplačen internet in 8 Wi-Fi točk. Ustanovljen 
je bil Varnostni sosvet z vidika zagotavljanja varnosti in bedenjem nad dogajanjem na tem 
področju. Trbovlje so bile tudi izbrane med 50 kraji za izgradnjo in vzpostavitev optične 
internetne povezave zavodov s področja izobraževanja in raziskovanja.   
 
Socialno okolje: Zgrajen je bil urgentni center v SBT, pristopilo se je k ureditvi Bevškega 
(bivalne enote), vzpostavljena je bila občinska blagajna, zaključen razpis za stanovanja in 
klančina za invalide ter ostali projekti. 
 
Področje gospodarstva: Projekt Mehanika je bil uvrščen med zasavske projekte in sicer na prvo 
mesto in rečeno je bilo, da bi naj lahko računali na direktno financiranje s strani EU sredstev in 
pristojnega ministrstva. Gre pa za socialno podjetništvo, kreativne industrije in druge vsebine. 
Objavljen je bil razpis in razdeljena sredstva za obrtnike in podjetnike v višini 150.000 EUR, 
aktivnosti v zvezi z gradnjo na HE na srednji Savi se spremljajo preko OREZ-a, nadaljuje se tudi  
z dodatnimi začasnimi ukrepi Hrastnik-Radeče-Trbovlje (letos se pričakujejo objavljeni razpisi). 
Podpira se podjetniške krožke v šolah, sodeluje se tudi z lokalnimi podjetniki. Še naprej se 
podpira socialno podjetništvo. V Trbovljah se je v letu 2015 tudi zato gostila 1. konferenca »TRiii 
- Inovativnost v tehničnem izobraževanju«. Vzpostavil se je tudi Portal poslovne površine.si. 
Občina Trbovlje si prizadeva tudi za posodobitev. Še vedno tečejo aktivnosti po plinifikaciji 
industrijske cone, za kar je bila izražena tudi želja s strani določenih podjetij. Potekalo je tudi 
sodelovanje z agencijo Spirit in pri nas za mlade organizirali konferenco, ki jo je gostilo 20 
slovenskih mest.  

 
∗∗∗ 

 
Ad 3. 

Predlog Plana obnove in vzdrževanja javne razsvetljave za leto 2016 in 
Poročilo o opravljanju javne službe dobave, postavitve, vzdrževanja in 
izvajanja javne razsvetljave na območju občine Trbovlje za leto 2015 

Razprava in sprejem 
 
Pripravljeno gradivo je prisotnim predstavil direktor Javne razsvetljave Ljubljana d.d., Stanko 
Furlan.  
 
Sledila je razprava.  
 
OS Milan Žnidaršič je opozoril, da je bila že preteklo leto dana pobuda, da bi se preučila 
možnost postavitve svetilk tudi na relaciji AMD – Neža. Na slednji lokaciji je namreč proizvodni 
objekt, kjer se odvija gospodarska dejavnost, relacija pa ni osvetljena. Svetnik je ponovno 
predlagal, da se predstavljeni predlog dopolni tudi s podano pobudo.    
 
OS Romana Guzej je predstavila vprašanje člana Komisije za varstvo okolja, urejanje prostora 
in infrastrukturo. Ali se mogoče pri javni razsvetljavi kaj razmišlja o prehodu na varčnejše (LED) 
svetilke? 
 
Odgovor je podal direktor Javne razsvetljave Ljubljana d.d., Stanko Furlan. Pojasnil je, da 
njihova družba v večini občin, kjer so že koncesionarji, nudi tudi posodobitve obstoječih luči z 
LED nadomestki oziroma nadgradnjami. Te svetilke so relativno nove in življenjska doba le-teh 
mora biti vsaj toliko, kot je bila življenjska doba prejšnjih svetilk. Zamenjava z novimi svetilkami 
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bi bila precej nesmotrna. Da pa le ne bi nekako obstali na mestu, pa so že naredili neke testne 
poligone in v te nove svetilke, ki so vgrajene tukaj, sestavili led module. Nekaj časa jih bodo še 
testirali, da bodo prepričani v nudenje prave rešitve. Nato bodo poskušali za ceno zamenjave 
obstoječe elektronske dušilke in sijalke nadomestiti to tako, da občino to ne bi stalo dosti več, 
kot jo stane trenutno vzdrževanje.  
 
OS Samo Guzej je uvodoma poudaril, da je bilo Trbovlje v prazničnem času zelo lepo 
okrašeno. Meni pa, da bi se dalo v prihodnje še kaj izboljšati – v smislu, da bi bila zadeva bolj 
sistematično urejena: postavljene skupine - na kupu bela svetloba, rumena svetloba ipd. 
 

Sledilo je glasovanje.  
  
Prisotnost je potrdilo 20 članov OS.  
S 24 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 151 

 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje sprejme Plan obnove in vzdrževanja javne razsvetljave za leto 2016 in 
Poročilo o opravljanju javne službe dobave, postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave na 
območju občine Trbovlje za leto 2015. 
 

2.  
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 4. 
Sklep o soglasju za sprejemanje odpadkov iz občin neustanoviteljic Javnega 

podjetja CEROZ d.o.o. in pooblastilo skupščini Javnega podjetja CEROZ d.o.o. 
Razprava in sprejem 

 
Obrazložitev je podal direktor Javnega podjetja CEROZ d.o.o., Vili Petrič.  
 
OS Alenka Forte je podala vprašanje v zvezi z določeno ceno. Predlagano je, da bi imel 
partner isto oziroma vsaj toliko, kot jo imajo ustanoviteljice. Svetnici se to ne zdi prav oziroma je 
nepošteno do občanov občin ustanoviteljic in do proračuna teh občin.  
 
Vili Petrič je pojasnil, da bo cena določena po končanem poskusnem obratovanju. Vsa količina, 
ki bo dodatno prišla v regijski center, pomeni posebno storitev, ki znižuje stroške, kateri vplivajo 
na ceno za naše občane. Po pripravljeni kalkulaciji bodo imeli naši občani nižjo ceno. 
Županja, Jasna Gabrič je v dodatni obrazložitvi pojasnila, da občine ustanoviteljice del tega 
denarja tudi dobijo nazaj skozi najemnino. Neustanovitelji tako niso upravičeno do tega.  
 
OS Alenka Forte je v nadaljevanju pojasnila, da je bila v medijih zaznana informacija, da bo 
sosednja občina občanom subvencionirala ceno odpadkov. Ali bo to storila tudi naša županja? 
 
V odgovoru svetnici je županja, Jasna Gabrič poudarila, da je potrebno najprej počakati, kaj bo 
od teh besed tudi v resnici nastalo.  
 
V razpravo se je vključila OS Romana Guzej. Družba mora poslovati v skladu z 
okoljevarstvenim dovoljenjem. V navedenem dovoljenju je točno določeno, kakšne količine 
odpadkov se lahko na odlagališča sprejme in da je potrebno tudi o tem pripravljati letna 
poročila. V zvezi z navedenim svetnico zanima, koliko ostane preostale zmogljivosti. Glede na 
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okoljevarstveno dovoljenje jo tudi zanima, kakšni so bili ti podatki za leto 2015. Kolikšna je bila 
ta preostala zmogljivost in koliko bo to vplivalo na življenjsko dobo? Ravno tako je zasledila, da 
je točno določeno, koliko lahko predelajo recimo mešanih komunalnih odpadkov in koliko se 
lahko kompostira.  
 
V odgovoru je Vili Petrič pojasnil, da je v okoljevarstvenem dovoljenju določena kapaciteta 
sortirnice 20 tisoč ton. Prav tako je določeno 200 tisoč m3 odlagalnega prostora ter 6 tisoč ton v 
skupnem objektu kompostarne in mehanske biološke obdelave za stabilizacijo odpadkov. Na 
letnem nivoju lahko na odlagalnem polju odložijo 15 tisoč ton raznovrstnih odpadkov. 
Odpadkov, ki ostane po sortiranju za stabilizacijo, je maksimalno 6 tisoč ton. Te pa nato še 
strojno skompaktirajo. Manjkajoča količina, ki bo prispela v center, ne pomeni, da bo zaradi tega 
prej zmanjkalo prostora. Teh 20 tisoč ton je namreč mišljeno s temi dodatnimi 9 tisoč tonami -  
kar je bilo tudi že predvideno v vlogi za pridobitev evropskih sredstev. Skupaj z novimi odpadki 
še vedno ostajajo v okvirih in center bo obratoval še najmanj 30 let od letošnjega leta naprej. 
Podatki za leto 2015: odloženih je bilo 11 tisoč 200 ton, kar pomeni, da je bilo drugo odlagalno 
polje zasedeno s 120 tisoč m3 in še ostaja prostor.  
 
OS Samo Guzej je na podlagi obrazložitve glede cene podal vprašanje, zakaj se 3. alineja 2. 
točke ne črta ven in napiše točno tako, kot je bilo obrazloženo – da se bo cena formirala takrat, 
ko bodo znana dejstva. Cena naj ne bo definirana tako, kot je sedaj napisano.  
 
Vili Petrič je poudaril, da se bo cena določila po poskusnem obratovanju. In tudi takrat ne bo o 
ceni odločal Ceroz. Preden se bo cena definirala v pogodbo, bo šla zadeva skozi tri sita 
(skupščina, strokovni svet, svet projekta). In šele nato se bo lahko cena določila, prej se ne 
more.   
 
OS Milan Žnidaršič je poudaril, da je iz navedene alineje razvidno, da mora družba zaračunati 
»tujcem« vsaj toliko, kolikor zaračuna nam – oziroma po tej logiki več.  
OS Romana Guzej je menila, da večja količina odpadkov logično pomeni tudi večjo 
obremenitev okolja. Družba mora izvajati določene monitoringe. Kako bo zadostila temu? Ali se 
to ne preverja letno? 
 
V odgovoru je Vili Petrič pojasnil, da so vsi monitoringi jasno določeni. Družba spremlja 
monitoringe tako za zrak (redne mesečne meritve), kot tudi za površinske in izcedne vode. 
Ravno tako so dolžni izvajati kontrole odpadkov, ki prispejo do njih. Vse zadeve so torej točno 
določene, družba pa je prav tako dolžna vsako leto do 31. 3. poročati o količini pripeljanih 
odpadkov, količini odloženih odpadkov in količini odpadkov, ki gredo iz njihovega reciklažnega 
dvorišča.  
 

Po razpravi je sledilo glasovanje.  
 

Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
Z 21 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 152 

 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme »Sklep o soglasju za sprejemanje odpadkov iz občin 
neustanoviteljic Javnega podjetja CEROZ d.o.o. in pooblastilo skupščini Javnega podjetja CEROZ 
d.o.o.«. 
 

2. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 

 

∗∗∗ 



 9

Ad 5. 
Predlog za ugotovitev prenehanja članstva in imenovanje nadomestnega 

predstavnika uporabnikov v Svet Knjižnice Toneta Seliškarja Trbovlje 
Razprava in sprejem 

 

Pripravljen predlog je prisotnim predstavila direktorica splošne Knjižnice Toneta Seliškarja 
Trbovlje, Simona Solina.  
 

Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

U G O T O V I T V E N I  S K L E P št. 153 

 
1. 
 

Predstavnici uporabnikov v Svetu Knjižnice Toneta Seliškarja Trbovlje, Poloni Schmit, stanujoči Novi dom 
1, 1420 Trbovlje, preneha članstvo v svetu knjižnice.  
 

2. 
 
Sklep velja takoj. 
 

∗∗∗ 
 

Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 154 

 
1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje imenuje v Svet Knjižnice Toneta Seliškarja Trbovlje predstavnico 
uporabnikov, Majo Gulič Kresnik, stanujočo Gimnazijska cesta 18, 1420 Trbovlje.  
Mandat prične teči s sprejemom sklepa in traja do konca mandata sveta.  
 

2. 
 
Sklep velja takoj. 
 

∗∗∗ 
________________________________ 

 
ODMOR OD 20.20 DO 20.30 

________________________________ 
 

∗∗∗ 
 

Ad 6. 
PREDLOGA KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 

 
Ad 6. a 

Predlog za imenovanje predstavnika Občine Trbovlje v Svet zavoda RRA Zasavje 
Razprava in sprejem 

 
Obrazložitev je podala predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, OS 
Irina Pintar.  
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Dodatno obrazložitev je podala tudi županja, Jasna Gabrič.  
 
Razprave ni bilo, zato je sledilo glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
Z 19 glasovi »ZA« ter 1 glasovom »PROTI«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 155 
 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje v Svet zavoda RRA Zasavje imenuje predstavnika Občine Trbovlje: 
 

1. Jerneja Simerla, Rudarska cesta 1c, 1420 Trbovlje. 

 

2. 
 

Sklep velja takoj. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 6. b 
Predlog za imenovanje vršilca dolžnosti direktorja Regionalne razvojne agencije 

Zasavje 
Razprava in sprejem 

 
Obrazložitev je podala predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, OS 
Irina Pintar.  
 
Županja, Jasna Gabrič je podala dodatno obrazložitev, nato pa je sledila razprava.  
 
Glede na dejstvo, da svetnik s 1. 3. 2016 nastopa mandat, je OS Sama Guzeja zanimalo, kako 
je z njegovim mandatom v občinskem svetu. Kakšna je procedura? 
 
Županja, Jasna Gabrič je odgovorila, da gre za povsem normalno proceduro. Gre za navaden 
odstop s strani svetniške funkcije in imenovanje tistega, ki je v določeni svetniški skupini 
naslednji na seznamu oz. tistega, ki potrdi in sprejme to vlogo.    
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 156 
 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje s 1. 3. 2016 za vršilca dolžnosti direktorja RRA Zasavje imenuje Tadeja 
Špitalarja, stan. Trg revolucije 17e, 1420 Trbovlje, za čas do imenovanja direktorja, vendar največ za 
obdobje do enega leta.  

2. 
 
Sklep velja takoj. 
 

∗∗∗ 
 

Po opravljenem glasovanju se je podžupan, OS Tadej Špitalar zahvalil za izraženo podporo.  
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∗∗∗ 
 

Ad 7. 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

zavoda splošna Knjižnica Toneta Seliškarja Trbovlje 
Skrajšani postopek 

 
Obrazložitev pripravljenega gradiva je podal strokovni sodelavec, Branko Krevl.  
 
Razprave ni bilo, zato je občinski svet prešel na glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 157 
 

1. 
 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda splošna Knjižnica 
Toneta Seliškarja Trbovlje.  
   

2. 
 

Odlok se objavi v Uradnem vestniku Zasavja in začne veljati osmi dan po objavi. 
 

3. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje.  
 

∗∗∗ 
 

Ad 8. 
Predlog Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec Trbovlje 

1. obravnava 
 

Predlog Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec Trbovlje je prisotnim 
predstavil strokovni sodelavec, Branko Krevl.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Prisotnost je potrdilo 25 članov OS.  
S 25 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 158 

 
1. 

 
Opravi se 2. obravnava predloga Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda  Vrtec 
Trbovlje. Predlog se daje v 30 – dnevno javno obravnavo, ki začne teči naslednji dan po sprejemu tega 
sklepa.     
 

2. 
 

Na podlagi sklepov, pripomb, stališč in dopolnitev iz javne obravnave in 1. obravnave na občinskem 
svetu, se pripravi predlog odloka za 2. obravnavo. 
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3. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje.  
 

∗∗∗ 
 

Ad 9. 
Predlog Stanovanjskega programa Občine Trbovlje 2016 – 2018  

Razprava in sprejem 
 

Pripravljen predlog je predstavila vodja oddelka za premoženjske zadeve, Jana Škorjanc 
Štrakl.   
 
Sledilo je glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 159 

 
1. 
  

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme Stanovanjski program Občine Trbovlje 2016 - 2018. 
 

2. 
 
Sklep velja takoj. 

 
∗∗∗ 
 

Ad 10. 
Predlog »Soglasja k ceni storitve pomoč družini na domu« 

Razprava in sprejem 
 

S Predlogom »Soglasja k ceni storitve pomoč družini na domu« je prisotne seznanil strokovni 
sodelavec, Branko Krevl.  
 
Po podani obrazložitvi je sledilo glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 25 glasovi »ZA« ter 1 glasom »PROTI«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 160 

 
1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje soglaša s ceno socialno varstvene storitve »Pomoč družini na domu«, ki 
znaša 6,33 € na efektivno uro ob delavnikih, 8,20 € na efektivno uro ob nedeljah in 8,25 € na efektivno 
uro ob praznikih. 
 

2. 
 

Sklep velja od datuma objave v Uradnem vestniku Zasavja, uporablja pa se od 1. 3. 2016 dalje. 
 

3. 
 
Z dnem sprejetja tega sklepa preneha veljati sklep št. 901 - 6/2009 - 16 z dne 21. 9. 2009. 
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∗∗∗ 
 

Ad 11. 
Načrt oskrbe prebivalcev s pitno vodo v primeru izrednih razmer na javnem 

vodovodu Trbovlje 
Razprava in sprejem 

 

Pripravljen načrt je prisotnim predstavila predstavnica Javnega podjetja Komunala Trbovlje 
d.o.o., Vlasta Medvešek Crnkovič.   
 
OS Borut Dolanc je menil, da je nedavna izredna situacija povzročila pripravo tega dokumenta. 
Zanimalo ga je, ali je Nadzorni svet podjetja predstavljen dokument potrdil in če ne, zakaj ne. 
Če je bil dokument pripravljen 5. 2. 2016, je bilo namreč tri tedne časa, da se NS sestane in ga 
tudi potrdi.  
 
Vlasta Medvešek Crnkovič je pojasnila, da so bile izredne razmere zgolj naključje. Meseca 
januarja 2016 je bil načrt pripravljen za posredovanje na Občino Trbovlje, kar je razvidno iz 
pisne komunikacije. Nadzorni svet dokumenta ni obravnaval zato, ker ne gre za takšen 
dokument, katerega bi bilo potrebno preučiti s strani NS.   
 
OS Romana Guzej je v načrtu zasledila, kako je potrebno ravnati s cisternami za prevoz pitne 
vode. Zanimalo jo je, kakšna je kontrola, da se bo to res tako izvajalo. 
 
Svetnici je bilo pojasnjeno, da je navodila za ravnanje s cisternami za prevoz pitne vode izdelal 
Nacionalni inštitut za javno zdravje. Navedena priporočila določajo, kaj mora narediti, kako 
nadzorovati in upravljati s cisternami tisti, ki jih ima oziroma tisti, ki jih vzdržuje. To je pri nas 
Gasilski zavod Trbovlje, ne JPK. So pa prepričani, da se zavod tega drži.  
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS. 
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 

 

S K L E P št. 161 

 
1. 
 

Sprejme se Načrt oskrbe prebivalcev s pitno vodo v primeru izrednih razmer na javnem vodovodu 
Trbovlje. 

 
2. 
 

Načrt oskrbe prebivalcev s pitno vodo v primeru izrednih razmer na javnem vodovodu Trbovlje se objavi v 
Uradnem vestniku Zasavja in začne veljati naslednji dan po objavi. 
 

3. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 12. 
Poročilo o štipendiranju v letu 2015 

Razprava in sprejem 
 

Poročilo o štipendiranju v letu 2015 je predstavil vodja oddelka za finance, proračun in družbene 
dejavnosti, Kristjan Dolinšek.   
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Razprave ni bilo.   
 

Prisotnost je potrdilo 27 članov OS. 
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 162 

 
1. 

 
Občinski svet Občine Trbovlje se je seznanil s »Poročilom o štipendiranju v letu 2015«.  
 

2. 
 
Sklep velja z dnem, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 13. 
Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Trbovlje v letu 2015 

Razprava in sprejem 
 
Predsednik Nadzornega odbora Občine Trbovlje, Damjan Detela je prisotnim predstavil 
poročilo o delu odbora za preteklo leto.  
 
Po podani obrazložitvi je predsednica Komisije za gospodarstvo in proračun, OS Irina Pintar 
prisotnim predstavila sklep komisije.  
 
V razpravi je OS Borut Dolanc predlagal, da se o tej točki ne bi ravno veliko razpravljalo, dokler 
jih izvedenec ne seznani z dejstvi oziroma ugotovitvami. Zadeva naj se bolj podrobno obdela do 
naslednje ali junijske seje OS.  
OS Nika Potrpin je v poročilih zasledila podatke v zvezi s prepozno vloženo izvršbo v pravdni 
zadevi INOX in za oškodovanje občinskega premoženja. Svetnico zanima, kaj to pomeni in ali 
je res prišlo do oškodovanja. Če je temu tako, naj Nadzorni odbor predlaga ukrepe.  
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS. 
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 163 

 
1. 

 
Občinski svet Občine Trbovlje se je seznanil s »Poročilom o delu Nadzornega odbora Občine Trbovlje v 
letu 2015«.   
 

2. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet.   
 

∗∗∗ 
 

Ad 14. 
Poročilo o delu uredniškega odbora časopisa Sr(e)čno v letu 2015 

Razprava in sprejem 
 
S pripravljenim poročilom je prisotne seznanila strokovna sodelavka, Vesna Jesih.  
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Razprave ni bilo, zato je sledilo glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS. 
S 24 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 164 

 
1. 

 

Občinski svet Občine Trbovlje se je seznanil s »Poročilom o delu uredniškega odbora časopisa Sr(e)čno 
v letu 2015«.  
 

2. 
 

Sklep velja z dnem, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje. 
 

∗∗∗ 
 
 
 

Seja je bila zaključena ob 2120. 
 
 

Zapisala:                      
Damjana ŽNIDARIČ              
 
          Županja občine Trbovlje 
            Jasna GABRIČ, mag.  
               
 


